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      Аннотация

    
        
          Данная работа посвящена расчёту ёмкости LoRaWAN сети с учётом региональных особенностей сетей связи.   Задачи, которые решались в процессе разработки: 1.	Изучить принцип построения сетей IoT на основе технологии LoRaWAN. 2.	Определить основные подходы к расчету ёмкости сети (количество устройств, параметры сети и др.). 3.	Описать концептуальную схему сети, архитектуру и реализовать её. средствами Matlab. 4.	Оценить полученные результаты с учётом региональных особенностей связи. В процессе выполнения работы была достигнута поставленная цель - расчитаны максимальная пропускная способность сети и максимальное количество устрой которое можно использовать в одном радиоканале.
        

        
          This work is devoted to the calculation of the capacity of the LoRaWAN network, taking into account the regional characteristics of communication networks. Tasks that were solved during the development process: 1. To study the principle of building IoT networks based on LoRaWAN technology. 2. Determine the main approaches to calculating the capacity of the network (the number of devices, network parameters, etc.). 3. Describe the conceptual network diagram, architecture and implement it. by means of Matlab. 4. Evaluate the results obtained, taking into account the regional characteristics of communication. In the process of performing the work, the set goal was achieved - the maximum network bandwidth and the maximum number of devices that can be used in one radio channel were calculated.
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